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Skuldelev Projektudvalg 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 4. oktober 2024 kl. 16:30 Skuldelevhallen    
 

MØDEDELTAGERE 

Navn Organisation  

Jesper Wittenburg Frederikssund Byråd (formand) Deltog  

Rasmus Petersen Frederikssund Byråd Deltog 

Maibritt Møller Nielsen Frederikssund Byråd Deltog ikke 

Dennis Frydenlund Skuldelev Bylaug Deltog 

Lene Hansen Skuldelev Bylaug  Deltog 

Lars Nielsen Skuldelev Brugs Deltog 

Sarah Christiansen Nordgården Deltog 

Dorde Winkel Suldelev-Selsø Sportsklub Kilden Deltog 

Michael Kirkedal Skuldelev-Selsø 

Multikulturforening 

Deltog 

Rie Hanegaard Fjordlandsskolen Deltog 

Maria Olsen Solstrålen Deltog 

Jesper Bengtsson  Skuldelev Energiselsskab Deltog 

Uffe Dybdal Boligforeningen Sølvkær Deltog 

Vibeke Hansen Skuldelev KFUM Deltog 

Anna Skovby Frederikssund Kommune 

(Projektleder) 

Deltog 

Charlotte Scheel Frederikssund Kommune Deltog 

Anders Skovgren Frederikssund Kommune Deltog 

Julie Becher  Frederikssund Kommune Deltog 
 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Velkomst m. Jesper Wittenburg 

 

Sag nr. 2  Præsentationsrunde 

Udvalgets yndlingssteder: 

• Gadekær 

• Skuldelev Ås (tre udvalgsmedlemmer havde dette svar) 

• Skoleskoven – gåafstand fra skolen 

• Rundkørslen ved skolen, hvor alt er samlet 

• Skole og institution, sportsklub og brugsen (treenighed) 

• Skuldelev Havn 

• I sin have, når dem på margueritruten er holdt op med at køre. 

• Strækning fra villakvarteret mod åsen 

• Sammenholdet der eksisterer omkring skolen og som rigtig mange bakker op 

• Rundkørslen symboliserer at børnelivet har en kontinuitet 

• Hallen er lækker, lys og luftig 

• Byen og oplandet, åsen, diget, mosen 

• Grusgraven til hundeluftning 
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• Ny skov ved Bonderup 

• Brugsen 

 

Udvalgets potentialer i Skuldelev: 

• Videreudvikling af fællesskaber der allerede eksisterer omkring 

multikulturforeningen, børnelivet mm. 

• Et rekreativt område bag skolen som der allerede eksistere tegninger for.  

• Potentialet et det der kommer – især med broen. 

• Transport – Der er pladsmangel i Solstrålen, så det ville give en masse hvis det var 
nemmere at komme rundt (naturekspressen er ikke gratis). 

• Børnene er det største potentiale 

• Nye arealer til byudvikling – flere borgere 

• Bruge skolen mere om aftenen, og bruge hallen mere.  

• Handlekraften – folk i byen sætter ting i gang.  

• Skuldelev har fået et ry som en by, hvor der er mange aktiviteter.  

• Broen er kæmpe potentiale 

• Flere boliger (tre udvalgsmedlemmer havde dette svar) 

• En organisering af alle de mange eksisterende arrangementer  

• Bedre offentligt transport ville gøre det nemmere at bo i Skuldelev 

• Fællesområde tæt på skole mm, hvor der også kunne være plads til spejdere. 

 

Opsummering: 

• Området omkring skolen har et kæmpe potentiale og ses af mange som det 

vigtigste i byen.  

• De tre vigtigste elementer er skolen, Brugsen og foreningerne  

 

Sag nr. 3  Præsentation af udvalgsarbejde m. Anna Skovby  

 

Sag nr. 4  Øvelse: Analyse af Skuldelevs Styrker, Svagheder, Muligheder og Trusler 

Opsamling hver gruppes vigtigste temaer 

• Offentlig transport – særligt fokus på bussernes afgangstider 

• Bålhytte – Flere foreninger og institutioner ville kunne gå sammen om 

fondsfinansiering 

• Udvide byen – Undersøge om det er muligt at rykke udviklingsområder frem i 

prioriteringslisten og mulighederne for nye boliger for børnefamilier eller 

bofællesskaber. 

• Koordinering af aktiviteter på tværs af foreninger.  

• Aktivering af kvadratmeterne på skolen om aftenen.  

• Cykelstier – særligt til Onsved, hvor der går flere busser.  

• Plads til flere børn i småbørnsinstitutioner så der er et større grundlag til 

skolen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Opsamling af alle temaer (findes også i præsentationen) 
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Sag nr. 5  Introduktion til resten af udvalgssamarbejdet  

Der var opbakning til forslagne om at besøge Knabstrup og Skolestien på studieturen. 

Det foreslås at der på baggrund af øvelsen også kigges efter referenceprojekter der 

arbejder med cykelstier og bosættelse (familieboliger eller bofællesskab).   

 

Sag nr. 6  Byvandring  

Byvandring rute gik forbi arealet bag Skuldelev hallen, hvor der er lavet tegninger af et 

fælles rekreativt areal og forbi gadekæret, hvor mange aktiviteter bliver afholdt. 

 

Sag nr. 7  Tak for i aften.  

 


